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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Έκλεψαν σκληρούς δίσκους με στοιχεία
καρκινοπαθών από το «Αττικόν»

Πηγή: ΘΡΙΑΣΙΟ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

401.62 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Έκλεψαν σκληρούς δίσκους με 
στοιχεία καρκινοπαθών 

από το «Αττικόν»

Έκκληση να επιστρέφουν τις συσκευές - Μεγάλος 
κίνδυνος για τους ασθενείς

Σ
ε μια σοβαρή καταγ
γελία προχώρησε ο 
πρόεδρος της

ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης Γιαννά- 
κος, κάνοντας λόγο για 
κλοπή laptop και σκληρών 
δίσκων από το Αττικό Νοσο
κομείο.

Ο κ. Γιαννάκος τόνισε επίσης ότι οι συσκευές 
εκλάπησαν από το τμήμα ακτινοθεραπείας και 
συντρέχει μεγάλος κίνδυνος για τους καρκινο
παθείς, λόγω των στοιχείων που περιέχουν, απε
υθύνοντας έκκληση για την επιστροφή τους.

«Σήμερα το πρωί οι συνάδελφοι του τμήματος 
ακτινοθεραπείας του Αττικού Νοσοκομείου 
διαπίστωσαν ότι εκλάπησαν τέσσερα Laptop και 
δύο σκληροί δίσκοι που μέσα περιλαμβάνουν τα 
θεραπευτικά πρωτόκολα των ασθενών με 
καρκίνο, που υποβάλλονται σε ακτινοθεραπεία

και συνδέονται με τα ακτι- 
νοθεραπευτικά μηχανήμα
τα», ανέφερε χαρακτηριστικά 
ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ.

«Εξ' αιτίας αυτού δεν μπο
ρούν να υποβληθούν οι 
ασθενείς σε ακτινοθερα
πεία, με απρόβλεπτες 

συνέπειες για την υγεία τους», υπογράμμισε ο 
ίδιος.

«Να βρουν τρόπο να τα επιστρέφουν οι κλέφ
τες. Προφανώς τους είναι άχρηστα. Δεν ξέρουν 
ίσως η έκλεψαν. Να βρεθεί ένας τρόπος να τα επι
στρέφουν χωρίς κίνδυνο. Κινδυνεύουν ασθενείς. 
Τους παρακαλούμε», συνέχισε.

«Βέβαια με αυτό το συμβάν αναδεικνύεται για 
άλλη μια φορά η ανύπαρκτη φύλαξη των νοσοκο
μείων», κατέληξε ο κ. Γιαννάκος.

Εξαιτίας της κλοπής στο Αττικό 
νοσοκομείο, οι καρκινοπαθείς 

δεν μπορούν να υποβληθούν σε 
ακτινοθεραπεία, με απρόβλεπτες 

συνέπειες για την υγεία τους.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΕΣΥ: Στήριξη του Ηγουμενίδη σε συμβασιούχους
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

167.94 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΣΥ: Στήριξη του Ηγουμενίδη σε συμβασιούχους

Συμβασιούχοι του ΕΣΥ στο Ειρηνοδικείο Ηρακλείου

Τους υπό απόλυση συμβα- 
σιούχουςτου ΕΣΥ στηρίζει ο 
βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ κ. Νί
κος Ηγουμενίδης ο οποίος 
δήλωσε:

«Την ώρα που η Κυβέρ
νηση επιχειρεί να περάσει 
ένα από τα πλέον βλαβερά 
για τη δημόσια υγεία νομο
σχέδια, την ίδια ώρα αφήνει 
τους εργαζόμενους με τρίμη
νες συμβάσεις που στήριξαν 
το ΕΣΥ στα «δύσκολα» να 
τρέχουν στα δικαστήρια για 
να παραμείνουν στις θέσεις 
τους. Αυτή την τύχη τους επε- 
φύλαξε η Κυβέρνηση μετά τα

γνωστά «παλαμάκια». Η Κυ
βέρνηση που δήθεν «κόπτε
ται» για την ενίσχυση του 
ΕΣΥ στέλνει εκτός συστήμα
τος τους εργαζόμενους που

έχει ανάγκη το ΕΣΥ. Η Κυβέρ
νηση διέκοψε τις συμβάσεις 
τους παρά το ότι καλύπτουν 
πάγιες και διαρκείς ανάγκες 
και παρότι στήριξαν το ΕΣΥ

σε μια από τις πλέον δύσκο
λες συγκυρίες. Το γεγονός ότι 
αναγκάζονται οι εργαζόμενοι 
να πηγαίνουν στις αίθουσες 
των δικαστηρίων για να δι
καιωθούν δείχνει το πιο εκδι
κητικό πρόσωπο της σημερι
νής Κυβέρνησης απέναντι 
στο δημόσιο σύστημα 
υγείας. Τα ασφαλιστικά μέ
τρα με τα οποία παραμένουν 
μέχρι νεωτέρας στις θέσεις 
τους δεν επιτρέπει κανέναν 
εφησυχασμό. Στηρίζουμε τον 
αγώνα τους για ένα πραγμα
τικό δημόσιο Σύστημα 
Υγείας».



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΠΡΟΣΩΡΙΝΑ ΕΚΤΟΣ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΤΑ ΧΕΙΡΟΥΡΓΕΙΑ
Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1143.17
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΡΟΣΩΡΙΝΑ ΕΚΤΟΙ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ 
ΤΑ ΧΕΙΡΟΥΡΓΕΙΑ



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΠΡΟΣΩΡΙΝΑ ΕΚΤΟΣ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΤΑ ΧΕΙΡΟΥΡΓΕΙΑ
Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2022

Χρ. Ροϊλός:
Προσωρινό το μέτρο για τα χειρουργεία 
στην ιδιωτική κλινική
Μέχρι τέλος Ιουνίου για να αντιμετωπιστούν οι αυξημένες ανάγκες

0 διοικητής της 2ης ΥΠΕ Χρήστος Ροϊλός, 
κατά την παρουσία του χθες στη Ρόδο

Για να...κατευνάσει τα πνεύματα στο 
Νοσηλευτικό μας Ίδρυμα και να δώσει 
τις απαραίτητες διευκρινίσεις, μετά την 
αναστάτωση που προκλήθηκε στους 
γιατρούς και δη του χειρουργικού 
τομέα, για έγγραφο, σύμφωνα με το 
οποίο θα μπορούννα κάνουν χειρουρ
γεία του Νοσοκομείου στην ιδιωτική 
κλινική, ήρθε χθες εδώ ο Διοικητής 
της 2ης ΥΠΕ, κ. Χρήστος Ροϊλός.

0 τελευταίος είχε αρκετής ώρας 
σύσκεψη με τους χειρουργούς, πα
ρουσία και του Διοικητή του Νοσοκο
μείου της Ρόδου, κ. Γρηγόρη Ρουμάνη. 
Σε δηλώσεις του που ακολούθησαν, 
είπε ότι. πέρα από την τακτική συνερ
γασία που είχε με τον Διοικητή, ήθελε 
να συναντηθεί με τον χειρουργικό 
τομέα προκειμένου να τους δώσει 
ορισμένες διευκρινίσεις σχετικά με 
αυτή την πρωτοβουλία που πήραν.

0 κ. Ροϊλός, καταρχάς, έκανε λόγο 
για μία δυνατότητα που τους δίνει ο 
νόμος, δηλαδή να συνεργαστούν με 
τον ιδιωτικό τομέα προκειμένου να γί
νουν χειρουργεία, και εξήγησε γι ποιο 
λόγο την αξιοποιούν. Είπε, λοιπόν, ότι. 
λόγω της πανδημίας, το προηγούμενο 
χρονικό διάστημα, πολλοί ασθενείς 
που ήταν τακτικά περιστατικά, δηλαδή 
όχι επείγοντα, βρίσκονταν στις λίστες 
αναμονής για να χειρουργηθούν. Είτε 
από δική τους πρωτοβουλία, λόγω του 
φόβου για το Νοσοκομείο εξαιτίας του 
covid είτε λόγω της συρρίκνωσης των 
χειρουργικών κλινών προκειμένου να 
μπορέσει το Νοσοκομείο να ανταπο- 
κριθεί στις αυξημένες ανάγκες νοση
λείας περιστατικών με covid, αυτές οι 
λίστες έχουν διογκωθεί αρκετά. Μά
λιστα. υπολογίζεται ότι φθάνουν κοντά 
στα χίλια άτομα.

Αυτό το τελευταίο, ίδιος, το υπο
γράμμισε ώστε να γίνει απολύτως 
σαφές επειδή, όπως είπε, έγινε μία 
παρανόηση και διάβασε κάποιες δη
λώσεις γιατρών του Νοσοκομείου που 
μιλούν για το αντίθετο. Και είπε: «Μι
λάμε για τακτικά περιστατικά, όχι 
έκτακτα, όχι τα περιστατικά της εφη
μερίας, τα οποία προφανώς θα νοση
λεύονται και θα χειρουργούνται κανο
νικά από το Γενικό Νοσοκομείο της 
Ρόδου».

Γι' αυτά, λοιπόν, τα τακτικά περιστα
τικά και προκειμένου να αποσυμφο- 
ρήσουν τις λίστες για τα χειρουργεία, 
αξιοποιούν αυτή τη δυνατότητα να συ
νεργαστούν με το μοναδικό ιδιωτικό 
θεραπευτήριο στη Ρόδο που έχει τη 
δυνατότητα να τους προσφέρει χει
ρουργικές κλίνες. Ξεκαθάρισε, ακόμη, 
ότι, οι επεμβάσεις αυτές, θα γίνονται 
από την ομάδα γιατρών του Νοσοκο
μείου που έχει στη λίστα του τα περι
στατικά αυτά, θα εκτελούνται στο ιδιω

τικό θεραπευτήριο και οι γιατροί δεν 
θα αμείβονται γι' αυτή την ιατρική 
πράξη καθόλου, περισσότερο από την 
αμοιβή τους. Επίσης, τα υλικά, οι νο
σηλευτικές υπηρεσίες και οτιδήποτε 
άλλο προκύψει, θα βαρύνουν το ιδιω
τικό θεραπευτήριο. Ο ασθενής δεν θα 
πληρώσει απολύτως τίποτα. οΕΟΠΥΥ 
θα καλύψει τα έσοδα νοσηλείας και 
της επέμβασης, όπως θα έκανε αν 
εκτελούνταντο χειρουργείο στο δημό
σιο νοσοκομείο.

«Στην πραγματικότητα, δηλαδή, και 
επαναλαμβάνω για ένα μικρό χρονικό 
διάστημα μέχρι το τέλος Ιουνίου που 
έχουμε τη δυνατότητα, είναι σε ισχύ 
δηλαδή η νομοθετική ρύθμιση αυτή, 
θα έχουμε τη δυνατότητα να χειρουρ- 
γούνιαι ασθενείς μας από τις λίστες, 
στο ιδιωτικό θεραπευτήριο, σαν να 
ήταν το χειρουργικό τραπέζι στο νοσο
κομείο. Και για τη νοσηλεία τους στη 
συνέχεια», ξεκαθάρισε ακόμη.

Σε ερώτηση γιατί στο έγγραφο γίνε
ται αναφορά για περιστατικά που προ
κύπτουν από την εφημερία, ο Διοικη
τής εξήγησε ότι δεν λέει κάτι τέτοιο 
αλλά λέει ότι θα γίνεται μέσω της εφη
μερίας και αυτή είναι μια τεχνική δια
δικασία που πρέπει να γίνεται ώστε να 
είναι εντάξει με τη διατύπωση που 
υπάρχει στο νόμο πάνω στον οποίο 
στηρίζονται για να το κάνουν. «Είναι 
τελείως τεχνικό θέμα, μιλάμε μόνο για 
τακτικά περιστατικά τα οποία θα βε
βαιώνονται από τον Διευθυντή της ια
τρικής υπηρεσίας ότι είναι, πράγματι, 
τακτικά περιστατικά και βρίσκονται στη 
λίστα που περιμένει να χειρουργηθεί. 
θα επικυρώνεται από μένα αυτό, και 
αμέσως μετά η ομάδα των γιατρών 
που θα έχει το περιστατικό θα μπορεί 
να συνεννοείται με τον ασθενή και να 
εκτελεί το χειρουργείο στο ιδιωτικό 
θεραπευτήριο. Είμαι ξεκάθαρος σ' 
αυτό, θέλω να μην υπάρχει καμία αμ
φιβολία. Μόνο τακτικά περιστατικά 
που είναι ήδη στη λίστα του νοσοκο
μείου την οποία ήδη μου έχει κοινο

ποιήσει ο Διοικητής», είπε.
Ανέφερε, ακόμη, ότι η διαδικασία 

δεν θα είναι καθόλου χρονοβόρα αλλά 
πολύ απλή αφού οι γιατροί γνωρίζουν 
τα περιστατικά τους, ξέρουν τη βαρύ
τητά τους, συνεννοούνται με τον Διευ
θυντή της ιατρικής υπηρεσίας, λένε ότι 
θέλουν να χειρουργήσουν τα συγκε
κριμένα περιστατικά, ελέγχεται από 
τον Διευθυντή ιατρικής υπηρεσίας ότι 
πρόκειται για χρόνια περιστατικά τα 
οποία βρίσκονται μέσα στη λίστα χει
ρουργείων και πρέπει να χειρουργη- 
θούν, ο Διευθυντής της ιατρικής υπη
ρεσίας εισηγείται στον ίδιο τα ονομα
τεπώνυμα των ασθενών που είναι στην 
εισήγησή του, υπογράφει και την άλλη 
μέρα μπορούννα χειρουργηθούν.

Είπε, ακόμη, ότι η λίστα χειρουρ
γείων είναι αρκετά μεγάλη και υπάρ
χουν άνθρωποι που περιμένουν αρκε
τούς μήνες για να χειρουργηθούν, 
λόγω της πανδημίας. Και δήλωσε: 
«Νομίζω ότι. όσο μικρότερη ή μεγα
λύτερη και να είναι η λίστα, οφείλουμε 
να κάνουμε μία προσπάθεια να απο- 
συμφορήσουμε, να ανακουφίσουμε 
αυτούς τους ανθρώπους που περιμέ
νουν. Ναι μεν δεν είναι επείγοντο χει
ρουργείο τους αλλά κάποια στιγμή θα 
γίνει επείγον και μάλιστα τη στιγμή 
που δεν επιβαρύνονται καθόλου οικο
νομικά όπως επίσης δεν επιβαρύνεται 
και ο κρατικός προϋπολογισμός, δε
δομένου ότι οι γιατροί δεν θα λάβουν 
έξτρα αμοιβή γι' αυτές τις ιατρικές 
πράξεις, θα είναι μία προσφορά των 
γιατρών του νοσοκομείου. Αν είχαν τη 
δυνατότητα σ' αυτή τη φάση να κάνουν 
αυτά τα χειρουργεία σε χειρουργικές 
αίθουσες του Νοσοκομείου θα το έκα
ναν. είμαι βέβαιος. Μέχρι να έχουν τη 
δυνατότητα να το κάνουν στο νοσοκο
μείο, έχουμε αυτή τη λύση προσωρινά 
και μέχρι τις 30 Ιουνίου να αξιοποι- 
ήσουμε αυτή τη διάταξη και να μπο
ρέσουμε να ανακουφίσουμε όσο το 
δυνατόν περισσότερους συμπολίτες 
σας έχουν ανάγκη και περιμένουν να

χειρουργηθούν».
Στη συνέχεια, έκανε γνωστό ότι 

αυτό έχει ήδη ξεκινήσει να γίνεται στη 
Λάρισα από τις 15 Ιουνίου και μέχρι 
στιγμής έχουν γίνει πάνω από 400 χει
ρουργεία με αυτήν ακριβώς τη διαδι
κασία και ουσιαστικά, εδώ, ακολου
θούν το πρότυπο της 5ης ΥΠΕ στη 
Θεσσαλία η οποία απάτην ενημέρωση 
που έχει από τον εκεί Διοικητή έχει 
πάει πολύ καλά και είναι πολύ ευχα
ριστημένοι και οι γιατροί και οι ασθε
νείς εκεί.

Το κατά πόσον αυτή η δυνατότητα 
θα υλοποιηθεί και στη Ρόδο και σε 
ποιο βαθμό, σύμφωνα με τον κ. Ρο'ίλό, 
εξαρτάται από τη συμμετοχή των χει
ρουργών, οι οποίοι θα μελετήσουν τις 
διευκρινίσεις που τους έδωσε χθες 
ενώ η ιδιωτική κλινική της Ρόδου έχει 
ήδη υπογράψει σύμβαση με τον ΓΓ 
του Υπουργείου και διαθέτει στο Νο
σοκομείο 15 χειρουργικές κλίνες στο 
σύνολο, που σημαίνει ότι με έναν μέσο 
χρόνο νοσηλείας τη μία εβδομάδα, θα 
μπορούν να γίνονται 15 χειρουργεία 
εβδομαδιαίως.

Ξεκαθάρισε, τέλος, ότι είναι μια δυ
νατότητα η οποία βρίσκεται στη δια
κριτική ευχέρεια των γιατρώντου Νο
σοκομείου για να διευκολύνουν τους 
ασθενείς που περιμένουν πολύ καιρό 
ενώ θα πρέπει να συμφωνεί και ο 
ασθενής ο οποίος-επανέλαβε-ότι δεν 
θα έχει καμία χρέωση. Σημειώνεται, 
ακόμη, ότι τα χειρουργεία αφορούν 
τρεις ειδικότητες: γενική χειρουργική, 
ορθοπεδικούς και ουρολόγους.

Εν αναμονή αναισθησιολόγων
Σχετικά με το σοβαρό θέμα που 

είναι η έλλειψη αναισθησιολόγων στο 
Νοσηλευτικό μας Ίδρυμα, ο κ. Ροϊλός 
είπε ότι από την 1η Ιουνίου ξεκινούν 
οι μετακινήσεις αναισθησιολόγων, 
όπως γίνονται κάθε χρόνο, ειδικά τους 
καλοκαιρινούς μήνες. Επίσης, μέσα 
στο επόμενο χρονικό διάστημα, θα 
βγει μία μεγάλη προκήρυξη που θα 
αφορά μόνο στους γιατρούς για τα 
νησιά και στην οποία θα έχουν προ- 
βλεφθεί θέσεις αναισθησιολόγων και 
άλλων ειδικοτήτων βέβαια για το Γε
νικό Νοσοκομείο Ρόδου, όπως είχε 
γίνει και στην προηγούμενη προκή
ρυξη. η οποία ως γνωστόν είχε αποβεί 
άγονη.

Όπως και για τα κίνητρα στους για
τρούς, είπε ότι το σχετικό σχέδιο 
νόμου θα μπει σε διαβούλευση τον 
Σεπτέμβριο, και θα αφορά σε οικονο
μικά και άλλα κίνητρα για τους για
τρούς που θα βάζουν υποψηφιότητα 
για θέσεις στα νησιά. «Όλα αυτά θα γί
νουν». διαβεβαίωσε ο Διοικητής και 
εξήγησε ότι αυτό είναι ένα επιπλέον 
εργαλείο που έχουν στη διάθεσή τους

μέχρι τις 30 Ιουνίου προκειμένου ν' 
αποφορτίσουν τις λίστες, λόγω της κα
τάστασης που εξήγησε παραπάνω και 
η οποία επιβάρυνε τις λίστες αυτές 
εξαιτίας της πανδημίας. Τα κίνητρα 
που θα δοθούν στους γιατρούς θα 
ισχύσουν αναδρομικά και για γιατρούς 
που ήδη θα υπηρετούν εδώ.

Για τους Διοικητές
Ο κ. Ροϊλός, ρωτήθηκε ακόμη και 

για την έλλειψη Διοικητών σε Νοσο
κομεία της Δωδεκανήσου, και είπε: 
«Είναι ένα θέμα που, δυστυχώς, δεντο 
χειρίζομαι εγώ, δεν εμπλέκομαι στη 
διαδικασία. Εγώ εμπλέκομαι στη δια
δικασία αξιολόγησης των Διοικητών 
αλλά, από εκεί και μετά, οι ορισμοί γί
νονται απευθείας με κοινή υπογραφή 
του Υπουργού και της αναπληρώτριας 
Υπουργού».

Ανέφερε, όμως, ότι έχει τη διαβε- 
βαίωση-καθώς δεν έχει άνθρωπο.. .να 
μιλήσει στην Κάλυμνο αυτή τη στιγμή 
που είναι ακέφαλο το Νοσοκομείο, 
όπως είπε χαρακτηριστικά-ότιτο επό
μενο διάστημα, σχετικά άμεσα, θα 
προχωρήσουν στις τοποθετήσεις Διοι
κητών. ήδη εξετάζουν κάποια βιογρα- 
φικά και έχουν γίνει και κάποιες συ
νεντεύξεις στο Υπουργείο.

Μ. Κόνσολας:

Απογευματινά 
χειρουργεία στα 
νοσοκομεία του ΕΣΥ

Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου, 
κ. Μάνος Κόνσολας, έκανε 
την ακόλουθη δήλωση:
«Είναι σαφές ότι γιατροί και 
νοσηλευτές στο νοσοκομείο 
της Ρόδου καταβάλουν τερά
στια προσπάθεια.
Όπως είναι σαφές, υπάρχει 
μεγάλη λίστα αναμονής για 
χειρουργεία, που διευρύν- 
θηκε λόγω της πανδημίας.
Η λύση για την αποσυμφό
ρηση δεν είναι η μεταφορά 
των χειρουργείων σε ιδιωτικά 
νοσοκομεία.
Η λύση είναι τα απογευματινά 
χειρουργεία στα νοσοκομεία 
του ΕΣΥ. για τα οποία, όμως, 
θα πρέπει να αμείβονται για
τροί και νοσηλευτές των νο
σοκομείων μέσα από τον 
ΕΟΠΥΥ, αλλά και δημόσιους 
και ιδιωτικούς ασφαλιστικούς 
οργανισμούς.
Για μένα τα πράγματα είναι 
ξεκάθαρα».



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΑΤ Κατω από το όριο ασφαλείας η
λειτουργία, συνθήκες εξόντωσης για το προσωπικό

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

557.2 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΑΤ

Καίω από το όριο ασφαλείας η λειτουργία, 
συνθήκες εξόντωσης για το προσωπικό
Περισσότερες από 700 οι κενές οργανικές θέσεις, χιλιάδες οφειλονμενες μέρες ανάπαυσης

Η
 ψευδεπίγραφη «ενίσχυ

ση του δημόσιου συ
στήματος Υγείας» και η 
«πλημμυρίδα προσλήψε

ων» που αναμασά η κυβέρνη
ση αντανακλώνται με τραγικό 

τρόπο και στο μεγαλύτερο ορ- 
θοπαιδικό νοσοκομείο και κέ- 

I ντρο τραύματος στην Ελλάδα.
Μόνο τον τελευταίο χρόνο 45 

μόνιμοι εργαζόμενοι αποχώ
ρησαν λόγω συνταξιοδότη- 
σης, εκ των οποίων οι 38 ή
ταν νοσηλευτές. Κι αυτό το 

ι νοσοκομείο όχι μόνο δεν ενι- 
σχύθηκε, αλλά ούτε καν αντι- 
καταστάθηκαν όσοι συνταξιο- 
δοτήθηκαν.

Σήμερα το νοσοκομείο μετρά 
...736 κενές οργανικές θέσεις, 90 εργαζόμε
νους σε αναστολή εργασίας και κατά μέσο 
όρο το προηγούμενο διάστημα 25 εργαζό
μενους θετικούς στον Covid σε καραντίνα. 
Πάνω από 391 είναι οι κενές οργανικές θέσεις 
νοσηλευτών, τουλάχιστον 106 οι κενές οργανι
κές θέσεις ειδικευμένων γιατρών, 83 κενές πα- 
ραϊατρικού προσωπικού, μόλις το 40% των θέ
σεων μηχανικών και τεχνικών καλύπτονται (υ
πηρετούν 31 σε σύνολο 52 θέσεων), 121 κενές 
οργανικές θέσεις στη διοικητική υπηρεσία και 
28 στη διοικητική γραμματεία.

Την ίδια στιγμή, το ΚΑΤ με ελάχιστο (σε σχέ
ση και με το ανεπαρκές οργανόγραμμα, πολύ 
περισσότερο δε με τις πραγματικές ανάγκες) 
και εξουθενωμένο προσωπικό καλείται σε 
καθημερινή εφημέρευση, 24ωρη λειτουρ
γία των χειρουργείων, με 21 κλίνες γενικής 
ΜΕΘ και 7 ΜΑΦ, 49 κλίνες Covid, 30 κλίνες ΜΕΘ 
Covid και πάνω από 530 ορθοπαιδικές, παθολο
γικές και άλλες χειρουργικές κλίνες!

«Ολα τα τμήματα λειτουργούν κάτω από το ό
ριο ασφάλειας, με αποτέλεσμα την επισφάλεια 
στην υποδοχή και τη νοσηλεία των χιλιάδων α
σθενών που εξυπηρετεί το νοσοκομείο, οδηγώ
ντας στην εργασιακή εξόντωση τους εργαζό
μενους, παραβιάζοντας κάθε άρθρο της εργατι
κής νομοθεσίας όπως αυτό της 5ήμερης εργα
σίας και δωρης εργασίας το 24ωρο. Εφαρμόζο
νται: Μονοβάρδιες, διπλοβάρδιες, χωρίς την α
παραίτητη ανάπαυση των 11 ωρών, εξαήμερα 
εργασίας, υπερέκθεση στον ιό Covid. Οι εργα
ζόμενοι στη ΜΕΘ και την κλινική Covid είναι υ

ποχρεωμένοι να είναι εκτεθειμένοι στον ιό 8 ώ
ρες (από 4 στα προηγούμενα κύματα). Υπερε- 
φήμερευση για τους γιατρούς στις ΜΕΘ αλλά 
και σε ορθοπαιδικές κλινικές», καταγγέλλει το
Σωματείο Εργαζομένων του ΚΑΤ σε έγγρα
φό του προς το υπουργείο Υγείας, τις διοι
κήσεις της 1ης ΥΠΕ και του νοσοκομείου,
προειδοποιώντας για την επικίνδυνη κατάστα
ση που έχει διαμορφωθεί για τους εργαζόμενους 
και τους νοσηλευόμενους.

Στο προσωπικό οφείλονται πάνω 
από 8.000 μέρες ανάπαυσης!

Αποκαλυπτικό της εργασιακής εξόντωσης και 
των επισφαλών συνθηκών νοσηλείας είναι η
συσσώρευση δεκάδων χιλιάδων ημερών 
ανάπαυσης που προέρχονται από οφειλές δε
δουλευμένων ημερών και ημερών κανονικών α
δειών. Ενδεικτικά είναι τα στοιχεία που παραθέ
τει το Σωματείο: Στο νοσηλευτικό τμήμα των 
χειρουργείων οφείλονται 3.558 ρεπό! Στη 
συντριπτική πλειοψηφία των εργαζομένων ο
φείλονται οι κανονικές άδειες και οι άδειες 
κλειστού χώρου (π.χ. χειρουργεία, ΜΕΘ, ΤΕΠ 
κ.ά.) του 2021 και 2022. Αθροιστικά οφεί
λονται πάνω από 8.000 μέρες ανάπαυσης! 
Οι νοσηλευτές, στη συντριπτική τους πλειοψη
φία, δεν έχουν πάρει καν τις κανονικές άδειες 
για το 2021. Ούτε λόγος για τις άδειες του τρέ
χοντος έτους...

Στο μεταξύ, μέρος των ελλείψεων σε όλες 
τις υπηρεσίες καλύπτονται με 352 εργαζό

μενους με διάφορες ελαστικές 
εργασιακές σχέσεις (επικουρι
κοί, ΣΟΧ, ΟΑΕΔ κ.ά.), οι οποίοι 
αναμένεται να απολυθούν δια
δοχικά από τις 30 Ιούνη μέχρι 
και το τέλος του χρόνου, δε
δομένου ότι «η κυβέρνηση της 
ΝΔ όπως και οι προηγούμενες 
αρνούνται το αίτημά μας για τη 
μονιμοποίησή τους».

«Ολα αυτά τα χρόνια έχου
με "χορτάσει" χειροκροτήματα, 
ευχαριστίες, υποσχέσεις. Γνω
ρίζουμε ότι δεν έχουμε τίποτα 
θετικό να περιμένουμε από τις 
"δεσμεύσεις" τους. Γνωρίζουμε 
ότι ευθύνονται για τη χρόνια υ- 
ποστελέχωση και υποχρηματο- 
δότηση των δημόσιων μονάδων 

Υγείας. Γνωρίζουμε ότι ετοιμάζουν το "νέο ΕΣΥ" 
με νοσοκομεία - επιχειρήσεις, ασθενείς πελάτες 
και εργαζόμενους με διαλυμένα δικαιώματα. Γνω
ρίζουμε ότι για να εξοικονομήσουν κονδύλια για 
επιδοτήσεις και φοροαπαλλαγές δισ. ευρώ στους 
επιχειρηματικούς ομίλους, "πετσόκοψαν" τους 
μισθούς μας, κατάργησαν τα επιδόματα εορτών 
και αδείας και μας επέβαλαν ΕΝΦΙΑ, Εισφορά 
Αλληλεγγύης και αυξήσεις στο ΦΠΑ.

Γνωρίζουμε ότι όλες οι κυβερνήσεις ΝΔ, ΣΥ- 
ΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ αρνούνται την επέκταση των Βα
ρέων Ανθυγιεινών Επαγγελμάτων στο Δημόσιο, 
παρόλο που με τον πιο τραγικό τρόπο αποδεί
χθηκε ότι εργαζόμαστε σε επικίνδυνες και αν
θυγιεινές συνθήκες εργασίας, χωρίς αναγκαία 
μέτρα για την προστασία της υγείας μας», ανα
φέρει το Σωματείο.

Από την άλλη, σημειώνει πως «ό,τι κατά
κτησαν οι νοσηλευτές, οι εργαζόμενοι, το 
κατάφεραν με την οργανωμένη συλλογική 
διεκδίκηση, σε σύγκρουση με τα κηρύγμα
τα "ρεαλισμού" και υποταγής, μακριά από 
"σωτήρες", παίρνοντας στα χέρια τους την 
υπόθεση της πάλης τους».

Στο πλαίσιο αυτό, οι εργαζόμενοι που αντι
μετωπίζουν πρωτοφανείς συνθήκες εξουθένω
σης απαιτούν να ανακληθούν οι αναστολές ερ
γασίας, να μονιμοποιηθούν οι συμβασιούχοι ό
λων των ειδικοτήτων και των ειδικευόμενων νο
σηλευτών, να ολοκληρωθούν άμεσα οι εκκρε- 
μούσες προκηρύξεις για την πρόσληψη προσω
πικού, όπως και άμεσα να προσληφθεί μόνιμο 
προσωπικό όλων των ειδικοτήτων και κλάδων.
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1  Πολύμορφες δράσεις για την Παγκόσμια Μέρα
Νοσηλευτών

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

193.81 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πολύμορφες δράσεις για την Παγκόσμια Μέρα Νοσηλευτών

Π
αγκόσμια Μέρα Νοσηλευτών σήμερα και, όπως κάθε χρόνο, η ε- 
κάστοτε κυβέρνηση και τα υπόλοιπα αστικά κόμματα προβαίνουν 
σε δηλώσεις «αναγνώρισης της προσφοράς» τους. Η διαχρονι
κή πραγματικότητα ωστόσο είναι ότι εξακολουθούν να εργάζονται σε 

συνθήκες υπερεντατικοποίησης, με αλλεπάλληλες βάρδιες (απόγευ
μα - πρωί - νύχτα), εκατοντάδες χρωστούμενες μέρες ανάπαυσης και 
κανονικής άδειας προκειμένου να «καλύψουν» τις χιλιάδες κενές ορ
γανικές θέσεις, σε ανθυγιεινές συνθήκες - χωρίς τα αναγκαία μέτρα 
προστασίας της υγείας και ασφάλειας, δίχως να εντάσσονται στα Βα
ρέα Ανθυγιεινά Επαγγέλματα. Ενώ χιλιάδες νοσηλευτές/μαίες παρα
μένουν σε αναστολή εργασίας.

Σήμερα, οι εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία τιμούν την Παγκό
σμια Μέρα με πολύμορφες αγωνιστικές δράσεις:
• Το Σωματείο Εργαζομένων στο ΚΑΤ προκήρυξε στάση εργασί
ας (1 μ.μ. - 3 μ.μ.) και προχωρά σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας στην 
κεντρική πύλη στη 1 το μεσημέρι.

• Η «Δημοκρατική Αγωνιστική Συνεργασία» ΓΝΓΙΑ «Η Αγία Σο
φία» και η «Αγωνιστική Συσπείρωση Υγειονομικών» ΓΝΠΑ «Πα
ναγιώτη και Αγλαΐας Κυριάκού» καλούν στις 2 το μεσημέρι, έξω από 
τη διοίκηση των Νοσοκομείων Παίδων, στην αυλή του «Αγία Σοφία».
• Το Σωματείο Εργαζομένων ΠαΓΝΗ πραγματοποιεί στις 11 το πρωί 
μουσική εκδήλωση στον προαύλιο χώρο Β' και Ρ κτιρίου.

Απαιτούν μεταξύ άλλων εργασία με αναλογίες νοσηλευτή/ασθενούς 
στο ύψος των σύγχρονων αναγκών για ποιοτική νοσηλευτική περί
θαλψη και αντιμετώπιση του εργασιακού burnout: Τουλάχιστον 2 νο
σηλευτές ανά βάρδια στα νοσηλευτικά τμήματα και 3 νοσηλευτές ανό 
κλίνη στις ΜΕΘ - ΜΑΦ. Επίσης, ένταξη στα Βαρέα Ανθυγιεινά Επαγ
γέλματα, αυξήσεις στους μισθούς και επαναφορά του 13ου και 14ου 
μισθού. Ενιαία κατηγορία νοσηλευτικού προσωπικού με πανεπιστημι
ακή εκπαίδευση και ένταξη, με μεταβατικές διαδικασίες, των ΤΕ και 
ΔΕ νοσηλευτών. Αμοιβή των σπουδαστών με τον βασικό μισθό, κατά 
τη διάρκεια της πρακτικής άσκησης.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Έκλεψαν laptop και σκληρούς δίσκους με αρχεία
καρκινοπαθών μέσα από το Αττικό Νοσοκομείο

Πηγή: ONTIME Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

258.77 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Έκλεψαν laptop και σκληρούς θίσκους με αρχεία 
καρκινοπαθών μέσα από το Αττικό Νοσοκομείο

Ασυνείδητοι έκλεψαν laptop και σκλη
ρούς δίσκους από το Αττικό Νοσοκομείο 
το πρωί της Τρίτης με αποτέλεσμα να 
«εξαφανιστούν» κρίσιμα αρχεία ασθε
νών με καρκίνο. Όπως έγινε γνωστό, 
άγνωστοι έκλεψαν από το Αττικό Νοσο
κομείο και συγκεκριμένα από το Τμήμα 
Ακτινοθεραπείας τέσσερα laptop και δύο 
σκληρούς δίσκους, οι οποίοι περιείχαν 
πολύτιμα αρχεία για τις θεραπείες καρ
κινοπαθών. Η ΠΟΕΔΗΝ κάνει έκκληση 
στους δράστες να τα επιστρέφουν, καθώς, 
όπως λέει ο πρόεδρος της Ομοσπονδίας,

Μιχάλης Γιαννάκος, περιείχαν θεραπευ
τικά πρωτόκολλα για καρκινοπαθείς. «Οι 
συνάδελφοι του Τμήματος Ακτινοθερα
πείας του Αττικού Νοσοκομείου διαπί
στωσαν ότι εκλάπησαν τέσσερα laptop 
και δύο σκληροί δίσκοι που μέσα περι
λαμβάνουν τα θεραπευτικά πρωτόκολλα 
των ασθενών με καρκίνο, που υποβάλλο
νται σε ακτινοθεραπεία και συνδέονται 
με τα ακτινοθεραπευτικά μηχανήματα», 
ανέφερε χαρακτηριστικά ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ και πρόσθεσε πως πλέον οι 
ασθενείς δεν μπορούν να υποβληθούν

σε ακτινοθεραπεία, με απρόβλεπτες συ
νέπειες για την υγεία τους. Ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ κάνει έκκληση στους δρά
στες να επιστρέφουν τα κλοπιμαία. «Να 
βρουν τρόπο να τα επιστρέφουν οι κλέ
φτες. Προφανώς τους είναι άχρηστα. Δεν 
ξέρουν ίσως τι έκλεψαν. Να βρεθεί ένας 
τρόπος να τα επιστρέφουν χωρίς κίνδυνο. 
Κινδυνεύουν ασθενείς. Τους παρακαλού- 
με», ανέφερε. «Βέβαια με αυτό το συμ
βάν αναδεικνύεται για άλλη μια φορά η 
ανύπαρκτη φύλαξη των νοσοκομείων», 
κατέληξε ο κ. Γιαννάκος.
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1  Εκϋεψαν Αάπτοπ και σκϋηροοδ δίσκου$ με
θεραπείεε καρκινοπαθών στο «Αττικόν»!

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

182.73 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εκϋεψαν Αάπτοπ και σκϋηροοδ δίσκου$ με θεραπείεε καρκινοπαθών στο «Αττικόν»!
ρά» από το Τμήμα Ακτινοθεραπείας πε-Οταν το κράτος «αποσύρεται» από τη 

στήριξη, τη χρηματοδότηση και την 
προστασία των δημόσιων υπηρεσιών 
και δομών, τότε εππήδεια και κακοποιοί 
βρίσκουν έδαφος για να εγκληματούν 
σε βάρος των πολιτών. Αυτό επιβεβαι
ώθηκε και στην περίπτωση του Αττικού 
Νοσοκομείου της Αθήνας, μέσα από το 
οποίο έκλεψαν άγνωστα τέσσερις φο
ρητούς υπολογιστές και δύο σκληρούς 
δίσκους με δεδομένα ασθενών!

Οι υπολογιστές που έκαναν «φτε-

ριείχαν πολύτιμα αρχεία για τις θεραπεί
ες ασθενών που πάσχουν από καρκίνο, 
με αποτέλεσμα η ζωή τους να βρίσκε
ται πλέον σε κίνδυνο! Η ΠΟΕΔΗΝ, με 
χθεσινή της ανακοίνωση, έκανε έκκλη
ση στους δράστες να τα επιστρέφουν, 
καθώς περιείχαν σημαντικά θεραπευ
τικά πρωτόκολλα για τους καρκινοπα
θές. «Οι συνάδελφοι του Τμήματος 
Ακτινοθεραπείας του Αττικού Νοσοκο
μείου διαπίστωσαν ότι εκλάπησαν τέσ

σερα λάπτοπ και δύο σκληροί δίσκοι, 
που περιλαμβάνουν τα θεραπευτικά 
πρωτόκολλα των ασθενών με καρκίνο, 
οι οποίοι υποβάλλονται σε ακτινοθερα
πεία και συνδέονται με τα ακηνοθερα- 
πευπκό μηχανήματα» ανέφερε ο πρόε
δρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος 
και πρόσθεσε πως πλέον οι ασθενείς 
δεν μπορούν να υποβληθούν σε ακτι
νοβολίες, με απρόβλεπτες συνέπειες 
για την υγεία τους. Σε επικοινωνία που 
είχε η εφημερίδα με γιατρούς και εργα

ζομένους στο «Ατπκόν» αποκαλύφθη
κε πως η έκταση του προβλήματος φύ
λαξης στο νοσοκομείο είναιτεράσπα.

«Η φύλαξη του νοσοκομείου είναι 
απαράδεκτη!» μας είπε ένας εργαζό
μενος στο νοσοκομείο και κατήγγειλε: 
«Η ιδιωτική εταιρία που έχει αναλάβει 
εργολαβία τη φύλαξη του νοσοκομεί
ου δεν μπορεί ή δεν θέλει να κάνει τη 
δουλειά της». «Το 2019 είχαμε περίπου 
60 συμβασιούχους που ήταν επιφορτι
σμένοι με τη φύλαξη του νοσοκομείου.

Ωστόσο, με την έλευση της ΝΑ, οι συμ
βάσεις τους δεν ανανεώθηκαν, μεαπο- 
τέλεσμα οι μισοί να φύγουν και να ανα
πληρωθούν από την εταιρία security 
που σήμερα έχει αναλάβει τη φύλαξη» 
μας έπε γιατρός του νοσοκομείου, το
νίζοντας πως για μια ακόμη φορά η κυ
βέρνηση επέλεξε να δώσει «χρυσάφι» 
στους ιδιώτες και να αφήσει αφύλαχτο 
το νοσοκομείο, μόνο και μόνο για να 
ικανοποιήσει τις νεοφιλελεύθερες εμ
μονές της.
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1  Τιμούν την Παγκόσμια Ημέρα Νοσηλευτή
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 27 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

808.29 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η Παγκό
σμια Ημέρα 
Νοσηλευ- 
τών-τριών ε
ορτάζεται 
κάθεχρόνο 
από το 1965 
στις 12 Μαΐ- 
ουκαι αποτε
λεί την ελά
χιστη πράξη 
ηθικής αντα
μοιβής στο 
έργο και την 
προσφορά 
των νοση
λευτών σε ό
λο τον κό- 
σμο.

Τιμούν την Παγκόσμια 
Ημέρα Νοσηλευτή

Ημέρα αφιερωμένη στους ήρωεςτης πανδημίας η σημερινή

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ

Μουσική εκδήλωση στο προαύλιο του ΠΑΓΝΗ
Παράλληλα, ίο Δ.Σ. του Σωματείου 

Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ, με αφορμή τη 
12η Μαΐου. διεθνή Ημέρα Νοσηλευ- 
τών/Νοσηλευτριών, διοργανώνειμου- 
σική εκδήλωση-συναυλία στο προαύ
λιο του Β και Γ κτηρίου, σήμερα στις 
11 π.μ. Παράλληλα, για να τιμήσει το 
νοσηλευτικό και μαιευτικό προσωπικό 
απευθύνει θερμό αγωνιστικό χαιρετι
σμό σε όλο το νοσηλευτικό προσωπι
κό του νοσοκομείου. Επίσης, απευθύ
νει θερμό αγωνιστικό χαιρετισμό και σε 
όλοτομαιευτικόπροσωπικότουνοσο- 
κομείου, με αφορμή την 5η Μαΐου, που 
έχεικαθιερωθείπαγκοσμίωςωςημέρα 
εορτασμού της μαίας και του μαιευτή.
Όπως χαρακτηριστικά αναφέρει στην 

ανακοίνωσή του, «είναι μέρες αγώνων 
για εμάς τους χιλιάδες μάχιμους νο
σηλευτές και μαίες, που εργαζόμαστε 
εντατικά με αυταπάρνηση κάθε μέρα, 
με χειροκροτήματα από εκείνους που 
διαχρονικά μας αρνούνταντην ενίσχυ
ση του δημόσιου Συστήματος Υγείας 
και την ένταξη στα ΒΑΕ.
Το χρόνιο πρόβλημα υποστελέχω- 

σης των δημόσιων δομών Υγείας, δι
αχρονική πολιτική επιλογή και ευθύ
νη, παραμένει και επιφέρει την εξου- 
θένωσητου προσωπικού. Οι συμβασι- 
ούχοιορισμένουχρόνου,πουδιορίστη- 
καν κατά την πανδημία, δεν επαρκούν 
γιανα καλύψουντα κενά. Η κυβέρνηση 
όχι μόνο τους κρατάει σε "ομηρία", δί- 
νοντάςτους άλλη μια ολιγόμηνη παρά
ταση, αλλά φτάνει στο σημείο να απο
λύει πάνω από 30 εργαζόμενους στο

ΠΑΓΝΗ και πάνω από 20 στο Βενιζέ- 
λειο, θεωρώντας ότιτο ήδη εξαντλημέ
νο προσωπικό (που του χρωστάνε χι
λιάδες μέρες άδεια και ρεπό) επαρκεί 
να καλύψει τις αυξημένες ανάγκες και 
τα σοβαρά κενά που υπάρχουν σε όλες 
τις ειδικότητες. Πρόκειται για πρόκλη- 
ση-κοροϊδία, όταν ακόμα και με τους 
συμβασιούχουςοικενέςοργανικέςθέ- 
σεις είναι πάνω από 300 στο ΠΑΓΝΗ.

Στον τομέα της Υγείας γνωρίζουμε 
καλά τι σημαίνει να δουλεύουμε αλλε
πάλληλες βάρδιες και εφημερίες, για 
δημέρα την εβδομάδα με ένα ρεπό και 
ναέχουμεδεκάδεςχρωστούμεναρεπό 
και μέρες κανονικής άδειας. Ιδιαίτερα 
σήμερα που η εξέλιξη της επιστήμης 
και της τεχνολογίας δίνει τη δυνατότη
τα να εργαζόμαστε λιγότερο!

Σήμερα, όπου το νέο ΕΣΥ προωθεί 
ακόμαπερισσότεροτηνιδιωτικοποίηση 
και την εμπορευματοποίηση της Υγεί
ας, περισσότερο από κάθε άλλη φορά, 
απαιτείται η ενίσχυση της Πρωτοβάθ
μιας Φροντίδας Υγείας και των νοσο
κομείων, όπως και ο ρόλος και οι αρ
μοδιότητες των νοσηλευτών και των 
μαιών, που να συμβάλουν στην ποιό
τητα και την ασφάλεια των παρεχόμε
νων υπηρεσιών Υγείας.

Επιβάλλεται ο νοσηλευτής να απο
κτήσει ξεκάθαρο και διακριτό επαγ
γελματικό και επιστημονικό ρόλο στον 
χώρο της Υγείας.

Επομένως, για εμάς η 5η και η 12η 
του Μάη δενείναικαι δε θα γίνουν ποτέ 
γιορτή. Ήταν, είναι και θα είναι μέρες

τιμής και αγώνων.
Αγωνιζόμαστε για ένα αποκλειστι

κά δημόσιο, δωρεάν Σύστημα Υγείας, 
που θα έχει τις κατάλληλες υποδομές 
και το επαρκές προσωπικό προκειμέ- 
νου να είναι πάντα έτοιμο να ανταπο- 
κριθεί στην πλήρη κάλυψη των ανα
γκών, αξιοποιώντας τις εξελίξεις της 
επιστήμης. Διεκδικούμε:
• Μαζικές προσλήψεις του ανα

γκαίου μόνιμου προσωπικού σε όλες 
τις δημόσιες δομές Υγείας.
• Μονιμοποίησηόλωνόσωνεργάζο- 

νται με ελαστικές εργασιακές σχέσεις.
• Πλήρη κρατική χρη μ ατοδ ότη αητών 

δημόσιων μονάδων Υγείας. Κατάργη
ση όλων των πληρωμών των ασθενών. 
Δωρεάν ιατροφαρμακευτική περίθαλ
ψη των ανασφάλιστων.
•Ένταξηόλωντων υγειονομικών στα 

ΒΑΕ. Μείωση του χρόνου συνταξιοδό- 
τησης στα 50 χρόνια για τις γυναίκες 
και στα 55 για τους άνδρες. Όχι στην 
κατάργηση του ανθυγιεινού επιδόμα
τος. Ορισμός ως επαγγελματική ασθέ
νεια η νόσηση από C0VID-19 λόγω έκ
θεσης κατά τη διάρκεια της εργασίας.
• Μαζικές προσλήψεις ΜΟΝΙΜΟΥ 

προσωπικού(νοσηλευτών,βοηθώνθα- 
λάμου.τραυματιοφορέων,φυσικοθερα- 
πευτών, καθαριστριών) και κατάλληλη 
εκπαίδευσή του για την πλήρη στελέ- 
χωση της ΜΕ0. Οι ειδικευόμενοι νο
σηλευτές να μηνυποκαθιστούντο μό
νιμο προσωπικό, να βρίσκονται πάντα 
υπό την επίβλεψη επαρκούς έμπειρου 
νοσηλευτικού προσωπικού».

Ημέρα-σταθμός χαρακτηρίζεται η σημερι
νή για τους ήρωες της πανδημίας, τους νο- 
σηλευτές/τριες, καθώς γιορτάζεται ως η 
Παγκόσμια Ημέρα Νοσηλευτών. Η Παγκό
σμια Ημέρα Νοσηλευτών/τριών εορτάζε
ται κάθε χρόνο από το 1965 στις 12 Μαΐ
ου, με πρωτοβουλία του Διεθνούς Συμβου
λίου Νοσηλευτικής (International Council 
of Nurses), και αποτελεί την ελάχιστη πρά
ξη ηθικής ανταμοιβής στο έργο και την προ
σφορά των νοσηλευτών σε όλο τον κόσμο.

Σ
το πλαίσιο εορτασμού της συγκεκριμένης μέ
ρας, η Διεύθυνση Νοσηλευτικής Υπηρεσίαςτου 
ΠΑΓΝΗ εύχεται χρόνια πολλά σε όλους τους νο
σηλευτές και νοσηλεύτριες, που σήμερα, παρά 
τις δύσκολες εργασιακές και υγειονομικές συνθήκες, 
αγωνίζονται καθημερινά βελτιστοποιώντας και προ- 

σφέροντας ασφαλείς και ποιοτικές υπηρεσίες υγείας 
στην κοινωνία και στους πολίτες.
Μεταξύ άλλων, η Διεύθυνση ΝοσηλευτικήςΥπηρεσί- 

αςτου ΠΑΓΝΗ αναφέρει: «Η πανδημία του COVID-19 α- 
νέδειξε τον καθοριστικό και ουσιαστικό ρόλο των νο
σηλευτών στη διαχείριση και τη βιωσιμότητα των συ
στημάτων υγείας σε όλο τον κόσμο. Οι νοσηλευτές σε 
όλη τη διάρκεια της πανδημίας, με αυτοθυσία, επιστη- 
μονικότητα και ανθρωπισμό εργάζονται αδιάλειπτα, 
παρέχοντας υψηλού επιπέδου, εξειδικευμένη και α
σφαλή νοσηλευτική φροντίδα στους ασθενείς, σε όλα 
τα πεδία παροχής υπηρεσιών υγείας.
Το φετινό θέμα εορτασμού της Παγκόσμιας Ημέρας 

του Νοσηλευτή, σύμφωνα με το Διεθνές Συμβούλιο 
Νοσηλευτών ICN (www.icn.ch), είναι:
"Νοσηλευτές: μια φωνή που καθοδηγεί. Επενδύστε 

στη Νοσηλευτική και σεβαστείτε το δικαίωμα για εξα
σφάλιση Παγκόσμιας Υγείας.Δώστεέμφαση στην ανά
γκη ναπροστατευτεί και ναυποστηριχθείτοεπάγγελμα 
του νοσηλευτή, προκειμένουναενδυναμωθούντασυ- 
στή μ ατα υγείας ανά το ν κόσμ ο".

Η υπάρχουσα παγκόσμια έλλειψη νοσηλευτικού προ
σωπικού συνεχίζει να αποτελεί μείζονα πρόκληση για 
την αποτελεσματική λειτουργία των συστημάτων υ

γείας. Χρειάζεται μια σοβαρή και ρεαλιστική επένδυση 
στο νοσηλευτικό επάγγελμα, προκειμένου να διασφα
λιστεί η Παγκόσμια Υγεία. Παράλληλα, θα πρέπει ναε- 
ξασφαλιστούν και να προστατευτούντα εργασιακά δι

καιώματα, η ασφάλεια και η ευημερία των νοσηλευ
τών, να αναπτυχθούν τα συστήματα υγείας με τέτοιο 
τρόπο, ώστε να καλύπτουντιςανάγκεςτων ατόμων και 
των κο ινωνιών τώ ρα και στο μ έλλον».



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κρατικό Νίκαιας: Αξονικές - μαγνητικές στοπ, λόγω
μεγάλης έλλειψης γιατρών

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

240.32 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κρατικό Νίκαιας: Αξονικές - μαγνητικές στοπ, λόγω μεγάλης έλλειψης γιατρών
ΤΗΝ ώρα που οι κυβερνητικοί βουλευτές επι
δίδονταν σε ένα κρεσέντο παραπληροφόρη
σης στη Βουλή αναφορικά με την κατάσταση 
που επικρατεί στα δημόσια νοσοκομεία της 
χώρας, η ΕΙΝΑΠ ανακοίνωνε ότι στο Γενικό 
Κρατικό της Νίκαιας αναστέλλονται οι αξονι
κές και οι μαγνητικές τομογραφίες λόγω με
γάλης έλλειψης γιατρών!

Οπως πληροφορούμαστε από εργαζομέ
νους του νοσοκομείου, από τους 10 ειδικευ
μένους γιατρούς που υπηρετούσαν πέρυσι 
έχουν απομείνει τέσσερις μόνιμοι και ένας 
επικουρικός, οι οποίοι είναι αδύνατον να κα- 
λύψουν ης ανάγκες. Λόγω των ελλείψεων αυ
τών έχουν ανασταλεί τα εξωτερικά ραντεβού

και απειλείται η εκτέλεση απεικονισηκών δι
αγνωστικών εξετάσεων για τους νοσηλευόμε
νους ασθενείς. Τον κώδωνα του κινδύνου για 
την κατάσταση που επικρατεί στο νοσοκομείο 
έκρουσε το προεδρείο της Ενωσης Ιατρών Νο
σοκομείων Αθήνας - Πειραιά (ΕΙΝΑΠ), με επι
στολή του προς τη διοίκηση της 2ης Υγειονο
μικής Περιφέρειας (ΥΠΕ).

Στην επιστολή, που φέρει την υπογραφή 
της προεδρεύουσας Ματίνας Παγώνη, ανα- 
φέρεται πως το τμήμα διαθέτει δύο αξονι
κούς τομογράφους και έναν μαγνητικό, που 
έχουν τεράσηα επιστημονική και κοινωνική 
προσφορά, εκτελώντας κάθε χρόνο χιλιάδες 
διαγνωστικές εξετάσεις σε νοσηλευόμενους

ασθενείς, σε επείγοντα περισταηκά που εξε
τάζονται στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών 
και σε εξωτερικά ραντεβού. Ωστόσο, όπως επι- 
σημαίνεται στην επιστολή, «από το περασμέ
νο καλοκαίρι ως σήμερα έχουν συνταξιοδο- 
τηθεί ή είναι σε διαδικασία συνταξιοδότησης 
πέντε ειδικευμένοι γιατροί», με αποτέλεσμα να 
υπάρχουν σημανηκά προβλήματα.

«Από πέρυσι υπήρχε δέσμευση από τον 
διοικητή του νοσοκομείου και τη διοίκηση 
της 2ης ΥΠΕ για προκήρυξη τουλάχιστον δύο 
θέσεων επιμελητών κλάδου ΕΣΥ, η οποία ως 
σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί. Οι εναπομείνα- 
σες τέσσερις μόνιμες γιατροί και ο ένας επι
κουρικός είναι τελείως αδύνατον να καλύ-

ψουν το έργο που ως πέρυσι επιτελούσαν 10 
ειδικευμένοι γιατροί» καταγγέλλουν σε άλλο 
σημείο οι γιατροί. Το προεδρείο της ΕΙΝΑΠ 
προειδοποιεί πως, ουσιαστικά, απειλείται η 
ίδια η ύπαρξη του Τμήματος Αξονικής και 
Μαγνητικής Τομογραφίας, ενώ και στο τμήμα 
του κλασικού ακτινολογικού, στο οποίο ανή
κει και ο αγγειογράφος, σύντομα θα μείνει 
μόνο ένας γιατρός λόγω συνταξιοδοτήσεων!

Οι γιατροί ζητούν την άμεση στελέχω- 
ση με μόνιμο ιατρικό προσωπικό, με κατ’ αρ- 
χάς υλοποίηση της δέσμευσης για προκήρυ
ξη τουλάχιστον δύο θέσεων επιμελητών κλά
δου ΕΣΥ, η οποία απεμπολήθηκε τελείως αδι
καιολόγητα.
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1  «Αττικόν»: Εκλεψαν υπολογιστές με δεδομένα
καρκινοπαθών!

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

214.02 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Αττικόν»: Εκλεψαν υπολογιστέε με δεδομένα καρκινοπαθών!
ΟΤΑΝ το κράτος «αποσύρεται» από τη στήριξη, τη 
χρηματοδότηση και την προστασία των δημόσιων 
υπηρεσιών και δομών, τότε επιτήδειοι και κακοποι
οί βρίσκουν έδαφος για να εγκληματούν σε βάρος 
των πολιτών. Αυτό επιβεβαιώθηκε και στην περί
πτωση του Αττικού Νοσοκομείου της Αθήνας, μέ
σα από το οποίο έκλεψαν άγνωστοι τέσσερις φο
ρητούς υπολογιστές και δύο σκληρούς δίσκους με 
δεδομένα ασθενών!

Οι υπολογιστές, που έκαναν φτερά από το Τμή
μα Ακτινοθεραπείας, περιείχαν πολτπτμα αρχεία 
για ης θεραπείες ασθενών που πάσχουν από καρ
κίνο, με αποτέλεσμα η ζωή τους να βρίσκεται πλέ
ον σε κίνδυνο! Η ΠΟΕΔΗΝ με χθεσινή της ανα
κοίνωση έκανε έκκληση στους δράστες να τα επι

στρέφουν, καθώς περιείχαν σημανηκά θεραπευπ- 
κά πρωτόκολλα για τους καρκινοπαθείς.

«Οι συνάδελφοι του Τμήματος Ακτινοθερα
πείας του Απικού Νοσοκομείου διαπίστωσαν όπ 
εκλάπησαν τέσσερα λάπτοπ και δύο σκληροί δί
σκοι, που περιλαμβάνουν τα θεραπευτικά πρωτό
κολλα των ασθενών με καρκίνο που υποβάλλο
νται σε ακτινοθεραπεία και συνδέονται με τα ακτι- 
νοθεραπευτικά μηχανήματα» ανέφερε ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος και πρόσθεσε όπ 
πλέον οι ασθενείς δεν μπορούν να υποβληθούν 
σε ακηνοβολίες.

Σε επικοινωνία που είχε η εφημερίδα με για
τρούς και εργαζομένους του «Απικόν» αποκαλύ
φτηκε όη η έκταση του προβλήματος που υπάρχει

στο νοσοκομείο με τη φύλαξη είναι τεράστια. «Η 
φύλαξη του νοσοκομείου είναι απαράδεκτη» μας 
είπε ένας εργαζόμενος στο νοσοκομείο και κατήγ
γειλε: «Η ιδιωηκή εταιρία που έχει αναλάβει εργο
λαβία τη φύλαξη του νοσοκομείου δεν μπορεί ή 
δεν δεν θέλει να κάνει τη δουλειά της». «Το 2019 
είχαμε 60 συμβασιούχους που ήταν επιφορπσμέ- 
νοι με τη φύλαξη του νοσοκομείου. Ωστόσο, με την 
έλευση της ΝΑ οι συμβάσεις τους δεν ανανεώθη
καν, με αποτέλεσμα οι μισοΐ να φύγουν και να ανα
πληρωθούν από την εταιρία security που σήμερα 
έχει αναλάβει τη φύλαξη» μας είπε γιατρός του νο
σοκομείου, τονίζοντας όπ ακόμη μία φορά η κυ
βέρνηση επέλεξε να δώσει «χρυσάφι» στους ιδιώ
τες και να αφήσει αφύλαχτο το νοσοκομείο.
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Εγκληματικά σχέδια 
συρρίκνωσης του 
μοναδικού Παιδο- 
καρδιοχειρουργικού 
Κέντρου
Το Ειδικό Κέντρο Αντιμετώπισης Συγγενών 
Καρδιοπαθειών στα Παιδιά (ΕΚΑΣΚΑΠ) στο Νοσοκομείο 
Παίδων «Η Αγία Σοφία» είναι το μοναδικό 
Παιδοκαρδιοχειρουργικό Κέντρο που λειτουργεί στο ΕΣΥ, 
έχει όμως δεινοπαθήσει ία τελευταία 11 χρόνια.

Τον Οκτώβριο 2011, επί υπουργίας Αοβέρδου, έκλεισε κι 
έμεινε κλειστό για 20 μήνες για «αναβάθμιση», ενώ οι 
γιατροί διασύρθηκαν από το βήμα της Βουλής. 
Επαναλειτούργησε τον Ιούνιο 2013, αλλά αε ασφυκτικές 
συνθήκες λειτουργίας.Έγινε απόπειρα να ξανακλείσει τον 
Σεπτέμβριο 2019 με πρόσχημα την ανακαίνιση της 
Καρδιολογικής κλινικής.Δεν έκλεισε, όμως 
υποχρεώθηκε να λειτουργεί με περιορισμούς ως προς 
τον αριθμό και τη βαρύτητα των περιστατικών. Και 
σήμερα, όπως καταγγέλλει το Μέτωπο Νοσοκομειακών 
Γιατρών, η Μίνα Γκάγκα δηλώνει ότι «στο Παίδων γίνονται 
λίγα περιστατικά τον χρόνο». Φτάνει δε στο σημείο να 
υπονοήσει σαφώς ότι τα παιδιά στο Παίδων κινδυνεύουν, 
αφού με βάση το αξίωμα «όσο πιο πολλά χειρουργεία 
κάνεις τόσο πιο καλός είσαι» και αφού το Παίδων κάνει 
λίγα,συμπεραίνει ότι «αυτό δεν αποτελεί εμπειρία»!

Παρά τις αντιξοότητες που συνάντησε, ίο Κέντρο 
προσφέρει ποιοτικές υπηρεσίες αία παιδιά και αποτελεί 
εγγύηση γι’ αυτά, όπως αποδεικνύουν τα αποτελέσματα 
του. Μάλιστα, στο Νοσοκομείο Παίδων δεν γίνεται 
επ ιλογή ασθενών, καθώς χειρουργούνιαι όλα τα παιδιά.

Το Μέτωπο Νοσοκομειακών Γιατρών τονίζει ότι η ευθύνη 
για τη λειτουργία του ΕΚΑΣΚΑΠ βαραίνει αποκλειστικά 
ιη κυβέρνηση.

Τέλος, το Μέτωπο απαιτεί να ενισχυθεί αποφασιστικά 
η λειτουργία του μοναδικού, πραγματικά δημόσιου 
Παιδοκαρδιοχειρουργικού Κέντρου στο Νοσοκομείο 
Παίδων «Η Αγια Σοφία» και συγκεκριμένα με:

1) Αύξηση των ημερών χειρουργείου καρδιάς με 
πρόσληψη αναισθησιαλόγων, η έλλειψη ίων οποίων 
συνισιά κύριο πρόβλημα για τη λειτουργία του.

2) Ένταξη της μοναδικής στο ΕΣΥ Παιδο- 
καρδιοχειρουργικής Εντατικής Μονάδας οτο 
οργανόγραμμα του νοσοκομείου ως αυτόνομου τμήματος

3) Αύξηση του μόνιμου νοσηλευτικού προσωπικού της 
Παιδοκαρδιοχειρουργικής Εντατικής Μονάδας,
ώστε να μπορεί να λειτουργεί τις έξι κλίνες που διαθέτει.

4) Δυνατότητα πραγματοποίησης μαγνητικών 
τομογραφιών καρδιάς στο νοσοκομείο που υποβοηθά 
το έργο του ΕΚΑΣΚΑΠ.

Ανιώνης Ραυτσπουλος
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